	RoHS Certificate of Compliance

WUXI MIND ELECTRIC CO.,LTD declares and certifies that all components manufactured are RoHS compliant according to the definitions and restrictions given by The European Parliament (Directive 2002/95/EC) and The Council of January 27, 2003 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment, except as those noted below.* The directive provides guidelines to restrict the use of hazardous substances in the material composition of the components we supply throughout the supply chain and WUXI MIND ELECTRIC CO.,LTD states that any of the following list of banned substances are not in any part of the components we supply except as noted. 

1. Lead (Pb)1,000 ppm **
2. Cadmium(Cd) 100 ppm **

3. Mercury(Hg) 1,000 ppm **

4. Hexavalent chromium(Cr+6) 1,000 ppm **
5. Poly-brominated biphenyls (PBB) 1,000 ppm **

6. Poly-brominated diphenyl ethers (PBDE) 1,000 ppm **
These include all product categories as follows: 

HH5 series relay

HH6 series relay

    TP5 series socket

    TP6 series socket

All the products listed above are now made in accordance to the RoHS directive which states that: 

** “A maximum concentration of 0.1% by weight in homogenous materials for lead, mercury, hexavalent chromium, polybrominated biphenyls (PBB) and polybrominated biphenyl ethers (PBDE) and of 0.01% by weight in homogenous materials for cadmium shall be tolerated.” 
Prepared by: 
Wang haoyu 

WUXI MIND ELECTRIC CO.,LTD. 

This Certificate of Compliance is periodically updated and maintained on our website at www.mindelectric.com. Please visit our website for the most current information available regarding RoHS compliance.

Effective date of this document: 2006.4

Add:7,Liye Road,Binhu ecoomy technology development area,Wuxi 214124 P.R.China

Tel:+86-510-85629938    Fax:+86-510-85627663

URL:www.mindelectric.com
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	RoHS符合性证书

无锡市明达电器有限公司声明并保证我司所有生产的产品材质都符合欧盟议会和

欧盟理事会2003年1月23日第2002/95/EC号关于在电子电气设备中限制使用某些有害物质指令的要求，在豁免范围内的除外。此项指令提供了指导方针来指导我们的供应链中的所有产品的材料中不使用有害物质。无锡市明达电器有限公司声明在我司提供的产品的材料中除豁免项目外，都不含下列禁止物质（在规定含量以下）。

1. 铅(Pb) 0.1%**
2. 镉(Cd) 0.01%**
3. 汞(Hg) 0.1%**
4. 六价铬(Cr+6) 0.1%**
5. 多溴联苯(PBB) 0.1%**
6. 多溴联苯醚(PBDE) 0.1%**
产品种类如下：

HH5系列继电器

HH6系列继电器

TP5系列插座

TP6系列插座

上列所有产品现在都按照RoHS指令规定的生产：

** “在均质材料中，铅、汞、六价铬、多溴联苯、多溴联苯醚的最大允许浓度为1000mg/kg，镉为100mg/kg。”

签名：


王浩宇

无锡市明达电器有限公司

此证书上的内容会定期在我司网站上更新，请访问我们的网站以便获得关于RoHS证书的最新消息。

此证书生效日期为：2006.4

地址：无锡滨湖经济技术开发区立业路7号  邮编：214124
电话：+86-510-85629938          传真：+86-510-85627663
网站：www.mindelectric.com
邮箱：webmaster@mindelectric.com


